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Acte	al	Parlament	de	Catalunya,	18	d’octubre	de	2013		
 

Intervenció	de	la	inauguració	de	l’acte	

	
Benvolguda Molt Honorable Presidenta del Parlament de Catalunya, 

benvolguda presidenta de la Societat Catalana d’Estadística, benvolguts amics, 

autoritats, estadístics i estadístiques, 

Avui és un dia molt feliç per a tots nosaltres, els estadístics i les estadístiques. I 

hem de començar agraint a la Molt Honorable Presidenta que ens hagi 

convidat i acollit a celebrar aquest acte a casa seva. De fet, com sabeu, també 

va acceptar i promoure que el dia 10 d’abril el Ple del Parlament de Catalunya 

llegís i aprovés una declaració institucional de suport a l’Any Internacional de 

l’Estadística. 

Vull també agrair al conseller Andreu Mas‐Colell i a la gent del seu equip que 

volguessin donar suport a les nostres peticions i les fessin arribar a la 

presidenta. El conseller tancarà avui aquest acte mostrant una vegada més el 

seu suport i interès en l’estadística. 

Hi ha hagut molta gent que ha col∙laborat per fer que aquest acte sigui un èxit 

com ho està sent: gent del Parlament, del Departament d’Economia i 

Coneixement, gent de la Societat Catalana d’Estadística i, naturalment, molta 

gent de l’Idescat. A tots ells i també als qui han acceptat participar activament 

com a ponents, moltes gràcies. 

Però deixeu‐me tornar al principi: avui és un dia molt feliç per als i les 

estadístiques del país perquè podem celebrar que ens dediquem a una 

activitat, cadascun de nosaltres des de llocs ben diferents, a una activitat que 

té gran transcendència social i que n’està guanyant cada cop més en els 

darrers anys. Ja tindrem temps de reflexionar‐hi gràcies a la ponència del 

professor Molenberghs i dels participants a la taula rodona de després. 

Tindrem ocasió de reflexionar al voltant del paper de l’estadística en el món 

actual, però jo vull ara aturar‐me en un fet que crec destacable: l’estadística té 

moltes facetes diferents, però hem aconseguit avui i aquí reunir‐ne una bona 

part, per no dir totes. 



No pot faltar entre les meves paraules alguna estadística!  

Si repassem la llista de les persones que s’han acreditat per assistir a l’acte, 

trobem un 34% d’assistents que provenen del món de la universitat, de 

l’ensenyament o de la recerca (tot sigui dit en un sentit ampli i una mica 

generós). Un 16% són professionals que treballen amb l’estadística en 

empreses o indústries molt diverses. Un altre 16% són persones de 

l’Administració, de la Generalitat o de l’Administració local. Queda un 34% de 

gent que prové de l’Idescat: per a nosaltres, per a la gent de l’Idescat, també 

avui és una gran festa. Però el que volia ressaltar, més enllà del detall dels 

orígens, és que ens hem reunit tots aquí, amb visions o experiències de 

l’estadística molt diferents, però amb un sentiment comú  de pertinença a un 

col∙lectiu que se sent avui molt feliç amb aquesta festa. 

Gràcies de nou, Molt Honorable Presidenta, per convidar‐nos i acollir‐nos en 

aquest dia tan important per a tots nosaltres. 

   



 

 


